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Abstract (en)
[origin: US4632595A] A quick-change coupler for the work implements of an excavator beam with an adjustable support frame (4) at the beam, said
support frame receiving by means of a hook jaw a cross-pipe fixed to the tool. The hook (6) widens starting at its tip and is provided on its backside
with a slanted surface (7) cooperating with a corresponding bevel (23) at the tool in order that, after the engagement between hook and cross-pipe
(21) and further pivoting of the support frame (4), this support frame be automatically centered until it is locked with respect to the tool.

Abstract (de)
Schnellwechselvorrichtung für Arbeitswerkzeuge an einem Baggerausleger mit einem am Ausleger einstellbaren Halterahmen (4), der mit einem
Hakenmaul ein am Werkzeug festes Querrohr aufnimmt. Von seiner Spitz ausgehend, verbreitert sich der Haken (6) und weist an seiner Rückseite
eine Schrägfläche (7) auf, die mit einer entsprechenden Schrägfläche (23) am Werkzeug zusammenwirkt, um nach Beginn des Eingriffvorgangs
zwischen Haken und Querrorhr (21) bei weiterer Schwenkung des Halterahmens (4) diesen bis zur Verriegelung relativ zum Werkzeug automatisch
zu zentrieren.
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